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ápIs znsroÁruí
ZASTUPITE§TVAa

Míďo konání!
zaétek zasedáníl
přítomníl

Zápis č,2122-26
ze zasedání Zastupitelstva obce Hlincová Hora,

konaného dne 21.12.2022

ob€cní úřad Hlincoviá Hořa - zasedací míslílo§t oÚ
18|34 hod.
Ing, Jiň Múller, RNDr. Josď Petrášek, Mgr, Ilona Bláhová MPA, Ing. Václav Hanus,
Pavel Mill|er, Ing. Karel fuusek, lng. shdy Múllerová (prez.lis,ťna přílohou zápis!)

Nepňtomníi
Hosté: dle přiložené prezenční lisbny (příIoha ápisu)

sbrosb obce zaháJll zasedání žastupitelstýa obce, přlM'tal pň'tomné. sdělil, že zasedání zastupltelstva bylo
řádné woláno. Informace o konání zastupitelstva byla v řádném termínu zvebněna a zastupitelé byli obesláni
poz\/ánkou.
Podle prezenálí listiny je přítomno všech 7 zastupilel0, zas.fupíbls1yo je tedy u§nášení§cbopné.

určení zaDi§ovatele a ověřovatelú áDisu
starosta určil zapisovatele (Ilona Bláhová) a ověňovatele ápisu (sindy Múllerová a Pavel Múller).

schvál6ní Drooramu
Pr€r6m zzo byl řádně zvefuněn a vyvĚšen, a to v podobě;
NáYrh progarmul

1) Návrh stfudn&obeho výhledu rozpočtu MŠ Hlincová Hora na roky 2024-2025
2) Návrh r@počtu nakladů a výnosů MŠ Hfinco\€ Hora na rok 2023
3) cEvAK - Dodatek nájemní (provozovatelské) smlouvy
4) obecně ávazné vyhlášky obce
5) ostatní, rozné

sbrosta vyzval Zastlpible ke \.zne§ení případného návrhu na změnu či doplnění programu. Nebyly ýzneseny
ádné náwhy. staros-ta dal hlasovat o navrženém progl?lmu,
Pr€ram Zzo byl schválen (hlasováni 7 PRo, o PRoTI, o ZDRŽEL)

BoD Č. r) Náv.h ďředn&obého vúfiledu rozDočtu MŠ Hlincová Hora na rokv 2o2{-2o25
starosta oznámil, že návrh byl vyvěšen na webo\,ých ďíánkách obce a úřední desce. Nikdo z přítomných
ne\rznesl k návrhu ádný dotaz a ani připomínku, proto dal starosta o předloženém návrhu hlasovat,

Návrh Usnesení č. 20:
zo projednalo a schvá|ilo sťednědobý výhled rozpočtu MŠ Hlincová Hora na íoký zo24-2o25.
Žádný píotinávrh - hlasováni ; 7 PRo, o PRoTI, o ZDRŽEL - usnesení č. 20 bylo schvá|eno
Usne§€ní ě 2o|,
zo proj€dnalo a §chválilo sfunědobý t ýhled roEpďtrr MŠ Hlincová Hora na rolry 2o2,+2o25.

BoD Č. 2) í{ávrh ]ožoočh! nák|adů a Yúno§ů Š Hfincová Hora na rck 2023
T€nto náwh byl zveřejŇn na webu a úředniáesce obcejtaúo§b konstatoval, 

'Ó 
rozpočď MŠ Hfincova Hořa je

s€staven jako vyrovnaný. Nikdo z přřpmných nevznesl k předloženému náWhu připomínky, proto se přisloupilo
k hlasování o rozpďtu.

Niávrh usnes€níč,21:
zo projednalo a schvalilo niávrh nákladú a výno60 MŠ Hlincová Hora na rok 2023. Rozpočď je s€§taven jako
vyrovnaný.
Ždný protinávrh - hlasování | 7 PRo, o PRoTI, 0 ZDRŽEL - usnesení č. 21 bylo scttváleno
Usnes€ní č, 21l
zo projcdmlo a sdtválllo návrh nák|adů a Yýnoď MŠ Hlincová Ho.a na rok 2023. Rozpoč€t Je
§e§taven Jako vylvnaný.
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BoD Č. 3) ČEvAx - Dodat€k náiemní (oíovozovatel.ké't smlouw
starosta vysvětlil, že s p. ing. Vodičkou (ČEVAlo řeší problém ve ďávaiici smlouvě - hrozí rozpor tím,. že
v jednorn i článků smlouvy jeimlouva uzaťena na dobu neuÉitou a v jiném článku smlouvy je zmíněna délka
t.vání smlouvy 20 lď, ti. ó §oučasnosti, Dodattem se vyňeší platnost a prodloužení smlouvy. Navržený dodalek
umožňuje prcdlužovat ;mbuvu ýždy o rok s tím, že každá ze smlwních 5t an má možnost výpov&i 6 měsíců
před koncem smtouw. Návrh dodatku byl zaslán zastupitelům k prosfudovánía tento áměr dodatku byl rovněž
vyvěšen na úřední desce obce.
ástupitel Hanus yznesl podnět týkající se nepraldíckého ňďení v každoročním prodlužování smIouvy a dotiázal

se, záa by nebylo tepší vyvotat jednání o plodloužení trvání smlouvy na delší časový úselr např. 5 lď
s výpov&ní lhůtou. starosta vy§,ěťil, že se jednalo o rychlé řešení sůávající situace a proto bYl zvohn tento
zptisob, V diskuzi zmíněno, že obec bk získala ás, béhem ldeého můžeme vyvolat další jednání např. i o
změně délky trvánísmlowy, Další podněty nebyly vzneseny.

Návrh usnesení č, 22:
zo pr6eanao a sctrvalilo Dodatek č. 13 Ámlouvy o nómu veřejného_vodovodu a jiného vodohospodářského
majetku obce HlincoMá Hora za účelem spnávy a provoaovánl' s firmou CEVAK ze dne 20.12.2001.
prúináwh žádný - tttasovaní ; 7 PRo, o PRoTI, o ZDRŽEL - Usnesení č. 22 bylo sáváleno
usnes€íí č. 22i
zo proiednalo a sdtválilo oodatek ó 13 .smlouvy o nájmu veřejného vodovoiu a ilného
vodóho§podářského maj€tl(l obce Hlincotá Hora za účetem spíávy a proYoÉováni' s fi]mo! cEvA(
ze dne 2o.12.2o0l.

BoD Č, 4) obeqlě áva6é Whtáškv obcé

obe(ně árrazná vyhláška obcě Hlincová Hofa č, um22 o stanorení ob€€ního sysému
odpadového ho§podářsfu í.
Taib vyhláška buáe nahrdzo,€t ozv z íoku 2015 a ozv z loku 2oI4 (baoodpad). starosta ozniimil, že

předkládaná ozv byla konzultoyána a předběžně zkontíolována příslušným odborem MV cR. oZV již
iohledňuje ř€šení nak|ádání s textiIním odpadem v obci, tak jak bylo projednáváno na minulém zo.

Návrh usnesení č. 23:
zo prolÚnato a sctrválilo oZÝ č, Il2o22 o ďanovení ob€cniho syďému odpadového hospodáňství,
Píotinávrh ádflý - hlasot/dní : 7 PRo, o PRoTI, 0 ZDRžEL - Usnes€ni č, 23 bylo schváleno
U§ne§ení č. 23:
zo proj€dnalo a §chválib oa/ č. t/2o22 o finov€ní ob€q!ího 9ystému odpadového hoopodákYí.

ob€cně ávazná Ýyhláška obce HtinGlYá Hofa É,. 2J2o22 o mírtnírn poplatku za obecní systém
odpadového hospodář§ttí.
sta;os1a vysvěťil ;ávrh á5ť(y pro místní poptatek - kteíÝ wchází z nákladů (i přímů obce-např. za ťídění
odpadu v ;oce 2022, Poplatek na přĚtí řok 2023 je navžen v€ \r'ýši 700 Kč. V loňském roce byla éďka_poplatku
60b Kč, ale jelikož nebyia ozv wóána, bylo možno náklady na sběr a liloidaci odpadu pňjmout od ořanů jako

dobřovolný dar.
v diskuze zastupite| Hanus vznesl dotaz, zda óďl€ 7oo kč odpovídá bilanci nákladů a zisků odpadového
hospodářství za rok 2022 rozdělené na počet obyvatel. starosta poMdil, že se této částc€ bliží a proto byla

taKb stanovena. Vywěťil, že do výpďtu by|y zahrnuty í náklady na zamě§ťlance, pohonné hmoty, oFavy
vozidel pro woz apód. Pro'srovnání frrosta uvedl i bilanci za rok 2021, nárůst výše poptatku tomu odpovídá.
zastupitel Fou§ek navrhl v tomto roce provést monitoring svozu komunálního odpadu (Ko), zjištěná data by

mohlá sbužit k věBí motivaci obénů pro ťídění odpadu a pak dále k možnosti \.ýhledově si ?ajistit svoz Ko
v o66i sami. V budolcnoďi bude moiné skrze pře§né vážení Ko slanovit poplatek individuálně, bohužel

v současnosti bto možno§t není.
Místostaro§tka Bláhová se dotiázala zasfupitele Fouska na podobu provedení zmonitořování Ten odpovfuěl, Že

zamě§Ťnánci přéd svozem ko (kdy |idé mají vyndané popelnicé) mohou zkontrolovat náplnénost popé]ílic pro

Ko, samozňeimě nebude tento monitoring zcela přesný a je tňeba pďitat s ťm, že informace budou ,,přibližnď.
r.Řepa Gró znínil rilko, že po zavediní systému poplatkú podle míry obj€mu či váhy za KO nezpůsobí

žaHádán'í a ;nik černých iruáaér. starostu uvedl, že terrto system ješÉ zaveden nebude, jelikož na to není
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připravena svozová technika. Místostarostka Bláhová souhlasila a doplnila, že je důležié se žaměňt na
informo\€nost a pozitivní motlvaci obyvatet ke kvalitnímu ťíděníodpadu v domácno6tech a poádala zastupitele
fuuska o o§větový článek do obecního periodika.
zastupiiel J.Múller souhlasil s osvětou a mot]-vací veřejnosti a jako přklad uvedl i možnosti EV. Ýdenních
známek, které mají na Rudoifově. ořan jich oMží uÉitý počet na rok a pokud je nevyčerpá, může ie Vétit a
snfiit tak $r'oje náklady na odpad, nebo pfi vyšší potřeÉ si známlry musí pro každotýdenní woz dokoupit.
Poplatek za Ko je bk více individlalizoydn.
zastupitel P.Múller vyjádňl souhlas s navrženou výší poplatku 700 Kč s tím, že se mu ěstka s ohledem na
bitanci z minulého roku zdá odpovídaiící,
starosta ještě doplnil, že 4iťoval výši poplatků v okolních obcích, navrhovaná ástka ie nepřevyšuje, naopak
někde jsou téměř na maximální možné hodnotě (limit 1200 Kč).

Návrh usnesení č. 24:
zo p.i"an,oto u sot 

"itilo 
oZý č. 2l2o22 o mišním pophtku za obecní systán odpadového hospodářství, éďka

místního poplatku byla schválena ve VFi 700 Kč.
ProtináWň ádný - ňIa§ování : 7 PRo, o PRoTI, o ZDťEL - !§nes€ní č. 24 bylo sc}Náleno
Usnes€ní č, 24l
zo projedmlo a sdtválilo o:Al č" 2lm22 o místním Poplatku la ob€cní sYsÉm odpadového
ho§podářsM. Čáďka mí§tního poplad(u rya §chváIena vé výši 7oo Kč.

ob€cně ál,azná vyhláška obce Hltncová taora č. 3/2022 - požámí řád.
Požámí řád byl zasláratý a bylo nutné jej akfualizovat. sbro6b timto poděkoval p. Liboru Řepot/i, který návrh
ozv - poárního řádu kompletně pňpíavil. Návrh požámího řádu byl žastupitelům zaslán. starosta vyzval, zda
k předloženánu náwhu ozv mají zastlpiblé nějake podněty, dotazy, ó přlpomínky.
zastupitel Fousek uvedl, že předložený matenÉlJje přehledný, jasný a srozumilelný a připomínky nerná žádné.
starosta Wedl, že samozřejmě i teBto poární řád bude nutné přůběžně aKualizovat a pracuje se ještě na
dalším materiálu nuhém aldualizovat - knžo\^i plán (vyhkiška), Autor návrhu L,Řepa doplnil, že požární řád je
doporučeno alúualizovdt minimálně kažé volební období a vždy po výsMu poáru a kí'zová vyhláška již bude
interním dokumentem, kteď bude ozu-Požární řád doplňovat,
Zastupitel Hanus t zne§l dobz ty'kající se oznamovacího mísla, lúerým je stanoven obecní úřad v úňedních
hodinách, Vysvěťeno, že toto oznamovací místo je formálné určeno v slstémové hierarchii na prvním místě jako
jedna z možnoďi nicméně navazují na něj i další možno6ti oznamovacích míst, kbrá rozšiřují do6tupnost
oznámení. Vzhledem k tomu, že v obci není ani rozhlas ani siréna, stnrosb vstoupíl vpdnání pro získání
zaízení pro \.ýstahu obwatel nejen pň poáru, ale i v jiných kizovkh situacích, o dalšíďt možnostech zajišéní
takov,ých výďlah pro obec starosta bude informovat.

Návrh usnesení č. 25:
zo přojednalo a §chválib oZý é 312022 - PožÁrní řád obce.
ProŮnáWh ádný - hhsoyaní : 7 PRo, o PRon, o ZDRŽEL - usnesení č. 25 bylo sd|valeno
Usn$ení č, 25|
zo p]oiednalo a §chválilo oiAl č.3l2o22 - Ňární řád obce.

BoD č, 5) ofitní, íů2né

Čevnx-nrávrrr na c€nu vodného a §točného na rok 2023 - Podklady k pťojednání za§tupilelé dostali
v předstihu mailem, V návrhu pro rok 2023 je cena nav,ýšena na vodném a stočŇm cca o 90 Kč/o§obu/rok.
Průměmá spotřeba obwatele na rok se pohybuje kobm 36 m3, což znamená narnýšení v ceně necelé 3 Kč/m3.
Loňské navýšení bvlo Wšší než letošní, v mlnulém roce bylo navýšení cca 100 Kvosobu/rok.
zasfupiElé se v diskuzi shodli, že navýšeníje přiměřené, a souhlasili se schválením.

Návrh usnesení č. 26:
zo proieon-alo -a sctrvatib návrh ceny pro vodné a ďďné pro rok 2023 od fimy ČEVAK.
Protinávrh ádný - hlasovaní : 7 PRo, o PRoTI, o ZDRŽEL - usnes€ni č. 26 bylo schváleno
Usnes€ní č. 26l
zo proj€dnalo a §chválilo návrh G€ny pro vodné a §točné přo ]ok 2023 od fiímy ČEvAlC
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Mimořádná splátka úvě.u - starosta info.movalz důvod! dobé finančnísituace obce o záměru obce plovést
mimořádnou sptáttu ásti úvěr,] u ČsoB banky (úvěr na stavbu budovy oÚ+školky). AKuální zůstaiek úvě.u
cca 1.7 mil. Kč, konec §plácení v polovině roku 2027. v souásné doÉ má obec ťi úVěry, u tohoto neivyšší
úroková sazba 0e proměnlivá, v souča§né době vysoká). v rozpočtu na r,2022 počítano s provedením
mimořádné splátky 300 000 Kč a s tím obec vstoupila do jednáni scsoB. 8ohužel se celá situace tíochu
zkomplikovala - při připravě doklmentó k mimořádné splátce v csoB bance bylo zjištěno, že v r, 2014 měla být
píovedena mimořádná splátka úVěru Ve \/ýši cca &664 mil, Kč, ale úvěr byl snžený pouze o 8,186 mil, Kč. Tzn.
V této chvíli je zůstatek úvěru vyšší o cca 5oo tis. Kč (478 180 Kč) než by měl být, pň sta.dardním splácení by
cetá tato óďka byla souéďí poslední sp!átky (a obec by na to nebyla připravena). I přes letos plánovanou

m'mořádnou splátku by tak zb,ývalo k zaplacení přibližně 178 000 Kč (oĚ iako souést poslední splátky).
Návrh k diskusi je na\.ýšení (rozpočtoyým opaťením) plánované ěstky mimořádné splátky 300 000 Kč o
178 18o Kč na celkovou výši mimořádné splátky 478 ooo Kč, tak abychom pokryli tento odhalený rozdíl a tím se
dostali na řádný stav úvěru (dle splátkového kalendáře). samozřejmě se dále budeme Věnovat společně
s bankou dopátráníchyby Ve spláke z r.2014.
Zastupitel Hanus namítl, iestli s ohledem na inflaci a hodnotu peněz naopak mimořádnou splátku neprovádět a
zaplatit rozdíl právě až na konci úvěru. starosta však zmínil, že úroky z úvěru, které obec pr0běžně platí, neisou
úplně zanedbatelné, a navíc pokud bychom chtěli v případě potňeby ádat nový další úvěr, je důležité, aby se
mira zadlužení obce snižila. zastupitel Hanu§ se dále dotázal, zda na úroky z úVěr0 nebyly vyŇny nějaké
dotace. Účetní obce p.christelbauerová reagovala, že bohužel dotační tjtuly na úroky z úVěrů Vypsány nebyly.

Náuí Usnesení č. 27i
zo projednalo a schMálilo mimořádnou splátku úvěru smlouvy č. 1161/1215635 ve výši 478 180,-Kč, přičemž
původní ástka miínořádné splátky kalkulovaniá v rozpofrr byla 300 000,-Kč. Jedná 5e o na,r'Fení o 178 180,-
Kč,
Pťotiniivú ádný - hlasování ; 7 PRo, 0 PRoTI, o ZDťEL - usnesení č" 27 bylo schváIeno
usnesení č. 27!
zo projednalo a šchálilo mlmořádnou §plátlo úvě]u smlouw č. tL6tlL2ls635 ve výši 478''Bt ,-
Kó pňčemž povodní éstka mimořádné splátlry kalkulovaná v ]o4očfu byla 3o0 fi)o,-Ká J€dná se
o naÝýš€ní o 17E 180,-Kč,

s přédóozim bodem (plus další rozpočtové změny, především na střaně přúmů) souvisí předložené rozpočtové
opaťení, Bude přílohou ápisu.

llávrh usnesení č. 28:
zo prorednalo a schvalilo rozpo&ove opaťení č. 1/2022.
Pťotinávrh ádný - hlasování ; 7 PRo, 0 PRoTI, 0 ZDF2EL - usnes€ni č. 28 bylo schváleno
ljsnes€ní č. 28:
zo projednalo a §dlválilo rczpďtové opaÉeíí č, Llmzz

Nová z€lená ú§poŤárí llght - starosb informoval o progťamu .Nová zelená úsporám lighť, Infomace o této
podpoře jsou zveřejněné na Webu obce a ve 9ývě§kách. Jde podporu do výše 150 000 Kč pro domácnosu
tvořené užiyateli slarobniho a in\€lidního dffchodu (např, na pořízení oken, dveí,,.. apod), Zájemci o využfi této
podpory se ínohou obrátit Místní akění §kupinu Hlubocko-|išovsko (kontakt v leÉku na Webu a yhĚsce). kde se
jim do61ane bezplatné pomoci s administraťvo! ádo§li.

Hla§itý pe§ na Kodětc€ (z mlnllého zzo) - ]ednáno s majitelem p§a - wwětlil, že pes si ěžce zvylúá na

iejich nepřftomnost v době, kdy nejsou doína a v téb době je venku. Pe§ Je v pořádku a je o něJ řádně
poslaráno.

xnventumí komi§e - starosta vyzval přítomné zastupitele k obsazení 2 členů a předs€dy inventumí komise,
Přihlá§ili se a budou jmenováni členové s.Múllerová a P.Múller a předseda komise J.Můlleí.

volby pí€zldenta ČR - staro§ta informoval, že přprava voleb probihá a v€škeré dokumenty a oznámení jsou
pr0běžně zveřejňována na úfuní de§ce,

|1

/ sarosa inronnoval zasfupilelstvo obce o Rozpisu ávazných ukazatelů rozpočfu č. 2/2022.
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Hlincohorské,novlny - Místostarostlc Bláhová informovala o posunutí terrnín! vydání obecního Ěíiodika na
Zaótek ledna a vrzvala přítomné zastupitele k možnosti přisĚ sÝými přisÉvlry a články.

Pí§pěvkú podDěty, dotary zasfupltelů - zaďupitel J.Můller se dotázal na čeřpadla p&rpáVacích stanic
odpad,kanalizace a jejich skutďný pďeL ktená jsou ve Vlastnlctví obce a na sifuaci přl Jejich výpadku.
zaďupitel Fousek informoval, že čerpadla jsou dvě, Umístěná u sebe, jedno z nich se dokupovalo jako záložní,
Po diskuzi starosta Znínil, že je pfuběžně domlwena schůzka s Ing. Koupalem (čEVAK), kter,ý by měl všechny
dotazy k vodovodní a kanalizační síti podat či doplnit. Óenové zastupitelstva budou o termínu schůzky
informováni a budou se moci zúčastnit.

Další přísÉvky od zastupitel0 a ho§tů k projednáníjiž neryly lzneseny. starosb poděkovalvšem přítomným za
účáď a zasedání ukončil.

Termín přĚťho zas€dání zastiJpiblstva je 27,12"2022 od 11:00.

zasedání za§fupibelstva bylo ukončeno ve 20:12 hod.

starosta obce : .,.

zapisovatel

ověřovateI :

/tr.1'(i.

i,

zkíat|ť|
zzo=zasedání zastupilelstva obce
zo=zastupitelstvo obce
HH=Hlincová Hora
ozv=obecně závazná vyhláška
Ro=rozpoěové opatření
Fv=finanční \r'ýbor

Kv=kontřolní 9ýbor

Vyvéšeno : 30.12.2022

ověřovatel :

sejmuto:
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